
PROTOKÓŁ Nr 0063 – 9/ 51 /2010 
z obrad Komisji Rewizyjnej 

w dniu 18 października   2010r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 9.00- 11.25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie          
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Podatki i opłaty lokalne: 

 
• projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  
• projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie miasta Jastrzębia-Zdroju na 2011 rok,  
• projekt uchwały w sprawie wysokości dziennych stawek opłaty 

targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój w roku 2011,  

• projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za miesięczną rezerwację 
stałych miejsc handlowych zlokalizowanych na targowiskach 
miejskich w Jastrzębiu-Zdroju w roku 2011,  

 
4. Sprawy bieżące: 

 
• Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Jastrzębie – Zdrój 

podjętych w II i III kwartale 2010 r.  
• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój 

na 2010 rok,  
• projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi p. Zofii 

Olszewskiej,  
• projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi rodziców dzieci ze 

Szkoły Podstawowej Nr 17 w Jastrzębiu-Zdroju,  
 

 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 30 sierpnia 2010 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca  Przewodniczącego  Komisji – Janusz 
Tarasiewicz. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  
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Ad. 2 
 
Przyjęcie porządku obrad 
 
Komisja przyjęła porządek obrad głosami: za– 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się– 0. 
 
Ad. 3 
 
Podatki i opłaty lokalne: 
 

• projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Podatków i Opłat-Jerzy Bednarski. Poinformował, że projekt uchwały zakłada 
wzrost stawek podatkowych uchwalanych na 2011 rok o 2,6%. Proponowane 
stawki są niższe od stawek maksymalnych , ogłoszonych przez Ministra 
Finansów.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębia-Zdroju na 2011 rok,  

 
 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Komunikacji – Piotr Kochut. Poinformował, że w tegorocznym projekcie uchwały 
proponuje się podniesienie  stawek podatkowych o 2.6%.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój w roku 2011, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Dyrektor Jastrzębskiego 
Zakładu Komunalnego – Marek Krakowski. Poinformował, że proponuje się 
podniesienie stawki opłaty targowej z 22,50 zł do kwoty 45,00 zł za 1 m 2 dla 
osób dokonujących sprzedaży poza terenem targowisk miejskich. Proponuje się 
również obniżyć w roku 2011 stawki opłaty targowej o 5% oraz o 50% w 
miesiącach o znikomym ruchu na targowiskach, tj. w styczniu i lutym. Skutek 
finansowy będzie niższy o 195 tys.zł 
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Tarasiewicz Janusz 
 - Podwyższenie następuję o 100% myślę, że jest to kwestia dość dyskusyjna.  
 
Krakowski Marek 
 - W głównej mierze chodzi o zlikwidowanie handlu poza targowiskiem. Opłata na 
mieście została kilka lat temu wprowadzona aby handlu „chodnikowego” było jak 
najmniej. Podwyższenie stawki ma na celu likwidację tego typu handlu.  
 
Żmudzińska Joanna 
 - Proszę powiedzieć czy podwyższenie stawki o 100% będzie obowiązywać 
handlowców na drodze dojazdowej do cmentarza komunalnego? 
 
Krakowski Marek 
 - Tak.  
 
Woźniak Stefan 
 - Pamiętam, że była kiedyś  uchwała o owocach miękkich , która pozwalała 
handlować truskawkami i malinami poza targowiskiem.  
 
Krakowski Marek 
 - Nie znam takiej uchwały.  
 
Wożniak Stefan 
 - Proszę powiedzieć jakie są dochody roczne z 3 targowisk? 
 
Marek Krakowski 
 - 1 mln. 660 tys. zł. 327 tys. zł mniej niż w roku 2009.  
 
Jaworecka Celina 
 - Sytuacja jaka jest na targowisku zależy tylko i wyłącznie od konsumentów. To 
my wybieramy gdzie chcemy dokonywać zakupów. Mieszkańcy będą robić zakupy 
tam gdzie jest taniej. Czy stać nas na obniżkę stawek? Jestem przeciwna 
obniżce.  
 
Baradziej Krzysztof 
 - Zmalała ilość handlujących w związku z tym obniżamy opłaty w styczniu i 
lutym.  
 
Żmudzińska Joanna 
 - Jak by powstała hala targowa to można byłoby stworzyć warunki do handlu.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Próba obniżenia stawek w tych najgorszych miesiącach jest cenna, ale 
niepokojący jest wzrost o 100% w tej samej uchwale innych stawek.  
 
Jaworecka Celina 
 - Nie życzę sobie targowiska w mieście.  
 
Krakowski  Marek 
 - Proszę Państwa, na naszym targowisku handluje 105 osób z Jastrzębia, 53 
osoby z poza Jastrzębia. Rezerwację stołów mają 83 osoby z Jastrzębia i 81 osób  
z poza Jastrzębia.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 
1. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za miesięczną rezerwację 
stałych miejsc handlowych zlokalizowanych na targowiskach 
miejskich w Jastrzębiu-Zdroju w roku 2011,  

 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 
Ad. 4 
 
Sprawy bieżące: 
 

• Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta Jastrzębie – Zdrój 
podjętych w II i III kwartale 2010 r.  

 
Krzysztof Baradziej przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta 
Jastrzębie – Zdrój podjętych w II i III kwartale 2010 r.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2010 rok,  

 
Tarasiewicz Janusz 
 - Pan Skarbnik poinformował, że będzie duża autopoprawka , która w całości 
będzie przedstawiona na Komisji Skarbu.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 
 

• projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi p. ****,  
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Elfryda Bielaszka. Poinformowała, że uchwałą z dnia 18 czerwca 2009 
roku Rada Miasta Jastrzębie-Zdrój uznała za bezzasadną skargę Pani 
Olszewskiej. Wszystkie decyzje Sądu były negatywne, *** nie wskazała nowych 
okoliczności.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 
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• projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi rodziców dzieci ze 
Szkoły Podstawowej Nr 17 w Jastrzębiu-Zdroju,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Elfryda Bielaszka. Poinformowała, że do tutejszego Urzędu wpłynęła 
od Kuratora Oświaty w Katowicach skarga. Przedmiotem skargi są zarzuty wobec 
dyrektora Szkoły Podstawowej nr 17 w Jastrzębiu-Zdroju dotyczące zwolnienia z 
pracy wychowawczyni klas III.  
 
Żmudzińska Joanna 
 - Czego zwolniona Pani uczyła? 
 
Bielaszka Elfryda 
 - Klas 1-3. 
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Czy Pani była poinformowana o tym, że jest zatrudniona na czas określony? 
 
Bielaszka Elfryda 
 - Tak. Obecnie Pani znalazła pracę w innej szkole również na czas określony.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się –
0. 
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski. 
 
 Woźniak Stefan 
 - Poruszył kwestię eksmitowanych osób z zasobów mieszkaniowych spółdzielni 
„Nowa”. Obecnie eksmitowane osoby przebywają w hotelu „Diament”. Radny  
Zwrócił uwagę na fakt iż są to osoby starsze i schorowane. Państwo nie wiedzą 
gdzie mają swoje rzeczy, nie otrzymują pożywienia. Osoby potrzebują pomocy 
lekarza, psychologa.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Myślę, że na pewno OPS jest zaangażowany w sprawę.  
 
Ad. 6 
 
Protokół został przyjęty głosami:  
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
 
Ad. 7 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Janusz Tarasiewicz podziękował 
wszystkim za przybycie po czym zakończył posiedzenie.  
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Protokołowała     Zastępca Przewodniczącego 
Monika Dulewicz     Komisji Rewizyjnej 
       JANUSZ TARASIEWICZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 


